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Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr.465af 17. maj 2013. Spørgs-
målet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).

(Alm. del).

Holger K. Nielsen

/Lene Skov Henningsen
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SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 465
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: På hvilken måde agter regeringen at administrere opkrævningen af forsyningssik-

kerhedsafgift på biobrændsler, når sankebrænde skal undtages, uden at dette medfører "konver-

tering" af almindelig kommerciel brændeproduktion og salg til sankebrænde, og hvorledes fo-

restiller ministeren sig, at dette kan kontrolleres?

Svar: Skatteministeriet er i øjeblikket i gang med at undersøge afgiftsgrundlaget for forsy-

ningssikkerhedsafgiften. I dette arbejde indgår også en stillingtagen til eventuelle afgræns-

ningssituationer, herunder mulighederne for en fritagelse for sankebrænde.

Det er derfor endnu for tidligt at give et konkret svar på det stillede spørgsmål, men Skattemi-

nisteriet vil naturligvis i det kommende arbejde have fokus på det administrative grundlag for 

afgiften.


